
Referat FAU-møte ved Skøyenåsen Skole 25.09.2023 

Til stede:  
8A, 8B, 8C, 8D, 8E, 8G, 8H, 8I 
9A, 9C, 9D, 9F, 9G, 9H, 9I 
10A, 10B, 10C, 10D, 10F, 10G 
 
Velkommen/introduksjon til FAU ved Benjamin Westerfjell (avtroppende leder) 

- Gjennomgang av arbeidsgang og mandat til FAU  

- FAU er kun et rådgivende organ 

- Fremme fellesinteresser og ikke diskutere enkeltsaker (individ og klasse) 

- Viser til eksempler på tidligere saker, FAU har diskutert 

- FAU har et styre: leder, nestleder og budsjettansvarlig  

- Referater legges på skolens hjemmeside  

- FAU forholder seg til skolens ledelse, Driftsstyret (her har FAU to representanter), 

Skolemiljøutvalget (to representanter fra FAU), og organiserer Natteravnsordning 
 

Kommende møter for FAU: 

- 27.11, 15.1, 11.3, 27.5 – alle på mandager kl 19.00 

 

Skoleledelsen informerer Mads (rektor): 

- Skolens satsningsområder dette skoleåret – inkluderende undervisning og 

elevmedvirkning (besluttet av Driftsstyret) 

o Legge til rette for trygge og inkluderende felleskap, herunder fokus på 

klasseledelse, undervisningen, trygg læringskultur, skole/hjemsamarbeid 

«Foreldrefellesskapet» 

o I tillegg spesielt fokus på rådgivning på videregående skole 

 

- Klassetur 09-kullet 

o Prosedyre endres fordi kostnader er blitt for høy 

o Tidligere praksis er brudd på nye retningslinjer/ny forståelse av gratisprinsippet i 

Oslo-skolen  

o Skolen arbeider på fortsatt reise til Rjukan med en eller to overnattinger, hvor en 

natt blir i telt, legges opp til aktiviteter som er gratis og maten lager elever selv.  

o Skolen vil be FAU søke udir støtte til turen, som da skal ha et faglig mål som 

dekkes ved besøk ved Norsk Industriarbeidermuseum, Vemork. 

o Disse tingene var der positiv diskusjon rundt hos FAU-representantene.  
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- Tilskudd til felles innsats mot mobbing i Osloskolen 

o Skolen fått 40.000 kr av Bystyret til dette. FAU må komme med råd til hvordan 

cirka halvparten av disse midler brukes. Elevrådet komme med råd på anden 

halvpart. 

- Kommunale foreldreutvalget, KFU 

o Neste møte for KFU blir på Skøyenåsen. 17. oktober. Her har vertsskolen 

mulighet for å presentere sin skolesatsing/innsats 

- Orden og oppførselsvurdering uten karakter – forsøk fra 2024 

o Oppstart vår 2024 for 8. og 9. trinn. Frivillig deltakelse 

o Prosjektet går over tre år 

- Skolegenser 

o Ønske fra Elevrådet. Ca 400 kr. 

o Begrense dette til genser og t-skjorte (ikke bukser og andre ting) 

o Logo eies av firma, som  

- Skolemat  

o Tidligere Bystyret har besluttet at alle ungdomsskoler skal ha gratis mat til 

elever. Denne bevilling går ut året 2023. Enda ikke klart om dette vil fortsette 

med nye Bystyret. 

o Skøyenåsen har brukt frokost som tilbud. 50-60 elever bruker det i gjennomsnitt 

o Skolen har ønske om å få tilbud på å bygge om kjøkkenet 

- Ressursfordeling til 8i/9i/10g 

o Samarbeidsklasser, fx 8a og 8B, som har ekstra ressurs inne 6 timer i uken som 

har grupper i norsk, matte og engelsk 

o For 8i/9i/10g har de i stedet en ekstra lærer inne i samme antall timer 

o Spørsmål til om det kan rulleres, så ikke i-klassen/g-klassen hvert år ikke har 

samarbeidsklasse? 

Nytt fra Driftsstyret 

- Intet nytt. (De samme sakene som nevnt ovenfor ble tatt opp hos Driftsstyret). 

Nytt fra Skolemiljøutvalget (SMU) ved Anette Nummedal (9F): 

- Intet nytt. Møte her ble utsatt 

Status natteravn ved Vibeke Melby 

- Vibeke foreslår å fortsette året ut som representant og fremover velges representant 

for kalenderår. 

- Hver klasse har en fredag i året. De som har ansvar for en fredag året ut, vil få e-post fra 

Vibeke. 

- Der må være tre på vakt. Gjerne ha fire på vakt hver gang 
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- Kan prosedyre digitaliseres og på den måte hjelpe rekrutteringer? Kan der lages en app, 

hvor alt interesserede melder seg inn (søke midler til å utvikle dette?) 

o Kan skole hjelpe med kommunikasjon om Natteravn-økten, fx bruke samme 

liste-mal som til utviklingssamtale? 

o Få informasjon ut på foreldremøte og her velge fx 5 Natteravn ansvarlige per 

klasse 

o Ha en ansvarlig fra FAU med liste med navn på nogen fra klasser på tvers, som 

gjerne vil gå. F.eks lage Natteravn-gruppe på Facebook for Østensjø. Sjekk også 

med natteravnansvarlig i bydelen 

 

Orientering om FAUs økonomi ved avtroppende kasserer Frode Bjerk) 

- Orientering om FAU beholdning per 25.9.2023 

- Vanligvis går regnskap for FAU i 0 hvert år 

- Kan søke UDIR om støtte til tur. Disse utbetales etter turen har blitt avholdt. 

- Status for 08 kullet. Ikke i mål med sin finansiering (ca 80.000 kr mangler).  

- FAU har gitt støtte til leirskole, vinterball, konsert/trinndag, skoleavslutning. Dette 

forutsetter foreldreoverskudd etter at klassetur er avholdt og betalt for. 

- Økonomi: trinndelt på hver sin bankkonto og med hver sitt vipps nummer 

Valg ved Benjamin Westerfjell: 

- Leder: Mattis Koppang (8C) 

- Nestleder: Allan Bennich Grønkjær (9A) 

- Kasserer Ikke valgt. Det ble i stedet nedsatt en valgkomite for å rekruttere til denne 
rollen: Tonje Folkestad (8B), Pernille Fjoran (8H) 

- Referent: Allan Bennich Grønkjær (9A) 

- Koordinator Natteravn: Christin Sagvolden (9D) (Vibeke Melby (9D) bistår ut kalenderår 

2023) 

- Representant Driftsstyret: Annette Grymyr - Sitter ut kalenderår 2023 

- Representant Driftsstyret: Tommy Nysveen (8D) - Stiller til gjenvalg for to år 

- Representant SMU: Anette Nummedal (9F) - Stiller til gjenvalg 

- Representant SMU: Solfrid Midlang (10D) 

 

Arbeidsgrupper 

- FAU har mulighet for å jobbe med saker for skoleåret 2023-2024. Her settes opp 

arbeidsgrupper med f.eks tre personer, som jobber med en sak. De kan presentere sak i 

FAU og forankre denne her.  
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Evt: 

- Til neste møte foreslås at utekontakten kommer å presentere seg 

 

 

Referent: 
Allan Bennich Grønkjær (9A) 
Oslo 27.09.2023 
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